
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 11. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 63

Hvorfor baserer man ghettolisten på tal fra før parallelsamfundspakken fra december

2018? Er det ikke lovgivning med tilbagevirkende kraft?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christian Juhl (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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